
Automobil Sports Klubben Hedeland's ordinaere Generalforsamling

Torsdag den 18. aprii 2024 kl. 20:00

Blev afholdt pá:
Haaning Collection, Smormosevej 16, 2880 Bagsvaerd

1. Valg af dirigent og referent.
Morten Risby Hansen blev valgt som dirigent. Han kunne bekrefte, at indkaldelsen til
generalforsamlingen, ársrapporten og den endelige dagsorden var udsendt rettidigt.
Dennis Stochholm blev valgt som referent.

De fremmodte medlemmer havde ingen indvendinger og derfor kunne dirigenten er
klere generalforsamlingen for lovlig og beslutningsdygtig.

Dirigenten kunne oplyse at der var 65 fremmodte stemmeberettigede medlemmer.
Klubben har pr. d.d. 857 medlemmer.

2. Bestyrelsens beretning og evt. de enkelte sektioners beretning.

Formanden Michael Kastaniegaard spurgte forsamlingen om de havde lest den
udsendte beretning. Dette var ábenbart tilfaeldet da ingen onskede den oplest.
Hvorfor Formanden gennemgik enkelte serlige punkter.
Beretningen blev godkendt med akklamation.

Bestyrelsens fulde ärsberetning for 2022:

AUTOMOBIL SPORTS KLUBBEN HEDELANDS ÂRSBERETNING FOR 2023

Motorsporten er tydeligvis ikke
kommet sig helt efter Coronaärene.
Generelt er deltagerantallet til ar
rangementer ikke tilbage pá "nor
malt" niveau, og det kan ikke ude
lukkes, at det handler om mere
end at passe pá pengene.

ASKH er fortsat en stor klub, og
har heller ikke i 2023 vaeret "pla
get" af aflysninger. MEN svigtende
tilmeldinger til arrangementerne,
har vi ogsá i ASKH maerket -
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selvom vores events altid er fine og
velafviklede. Men när vi ser os om
kring til andre klubber, kan vi i
DASU-kalenderen desvaerre telle i
alt 19 aflyste arrangementer i
2023, Hvor Karting og Rally stär for
de fleste aflysninger.

Den igangvrende, og ret massive
elektrificering af den danske bil
park matcher ikke helt de traditio
nelle máder at tenke motorsport



pä. Det mä formodes ogsá at pä
virke nye til at gá ind i sporten.

Og nye aktive skal der til. Sä klub
berne og DASU er nodt til at vere
äbne og tanke nye tanker - uden
at jeg her skal komme med bud pá
losninger.

Udviklingen i medlemstal

Medlemstallet dalede en smule fra
2022 (knap 3%), og vi sluttede
äret med 908 medlemmer. ASKH
teller medlemmer fra hele landet,
og nár nye medlemmer fra Vest
danmark vaelger at melde sig ind i
vares klub, er det en tilkendegi
velse af at ASKH fortsat er en at
traktiv klub for bade Rally, Karting
og Banesport.

Til at holde styr pá medlemmerne,
og meget mere, har vi vares fanta
stisk velfungerende sekretariat.
Anne og Bjarne sorger for at holde
styr pá det hele, med god hjelp fra
vares fleksible medlemssystem -
endnu en kaempe TAK skal der lyde
herfra.

konomien i 2023

2023 blev desverre et driftsmas
sigt skidt är, med et underskud pá
214 tkr.

Det er iser Kartsektionen, der,
trods et OK overskud, ikke har ge
nereret indtaegter pá samme ni
veau som vanligt.

Det er verd at have i mente, at
det ikke er bestyrelsens ml, at
driften skai give overskud; et nul
resultat pä driften er tilfredsstil
lende. Desverre lykkedes det ikke
i är, men det var ogsá ventet, at
driften ikke blev ner sä god som i
2022

Alligevel kommer klubben ud med
et overskud pá 211 tkr., der ene
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og alene skyldes gode og rigtige in
vesteringer.

Klubbens frivillige.

Uden frivillige ingen arrangementer
og ingen klubdrift. AIie klubber
(ogsá i andre sportsgrene) efterly
ser konstant frivillige.

I 2023 synes det som om, at deter
blevet licit lettere. DASU gav klub
berne en hjelpende händ, ved at
nagle officialgrader nu kan benyt
tes i bäde kart- og banesport. Det
giver storre fleksibilitet, og har ty
deligvis fäet ojnene op for nogle of
ficials om, at "de andre arrange
menter" ogsá er attraktive. DASU's
beslutning ser ogsá ud til at have
gjort det mere attraktivt at blive
official. Lad os hábe, at det er en
trend, der varer ved. For de frivil
lige er stadig helt uundverlige. Pas
godt pá dem vi har- og gor det
vardsat at melde sig under signal
flagene.

Relationerne til DASU

Pà det ekstraordinaere represen
tantskabsmode i maj 2022 lykke
des det DASU's bestyrelse at en
dre valgreglerne til sportsudval
gene.

ASKH stottede forslaget, og nu skal
tankerne implementeres. Da en del
af sportsudvalgenes medlemmer er
de samme som for vedtgtsen
dringen, skai vi nok forvente, at
det tager licit tid at konvertere til
en ny tankegang, hvor udvalgene
mere skal "tjene" klubberne, frem
for at vere dem der dikterer klub
bernes aktiviteter.

Haeder til ASK Hedeland-medlem
mer.

Som sadvanlig har flere klubmed
lemmer klaret sig flot, bäde pá na
tionalt og pá internationalt plan.
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Og det kan ikke undgäás, at nogen
bliver glemt i en opremsning.

Jeg vil nu alligevel fremheve et
par af vores medlemmer, af det
smukke kon. Piger er heldigvis ikke
laengere et sarsyn i motorsport,
men de er stadig en minoritet - og
de kaemper pá lige fod med man-

ºdene, selvom motorsport ogsa er
en fysisk krevende sport. Derfor
giver det ogsá saerlig genlyd, när
pigerne vinder.

Sidste är var Michelle Gatting en
tredjedel af Iron Dames holdet, der
som den forste fuldt kvindelige be
setning vandt et FIA WEC lob.

I den lydt yngre ende opnáede
Alba Larsen at vinde Girls On
Track, og er som resultat heraf ble
vet tilknyttet intet mindre end
Ferrari's Driver Academy.

Vi har besternt ikke set det sidste
til hverken Michelle eller Alba, og vi
kan som klub bare vere fantastisk
stolte.

AKTIVITETER I SEKTIONERNE.

Rally og Vejsport

ret var det forste fulde är, hvor
den relativ nyetablerede Styre
gruppe kunne tage fat i de mange
opgaver, der er i en relativt stor
sektion. Og vi kom godt fra start.

Rallysektionen fik et travlt är med
fiere traditionelle arrangementer.
Rallytest pá Dyrskuepladsen i
marts, DM i Bilorientering i aprii,
PR-dag for historisk pälideligheds
lob i maj, Yokohamamesterskab i
september, SM i klubrally i okto
ber, og sá som noget helt nyt en
afdeling af HMS-mesterskabet i
Hillclimb i juni. Sidstnaevnte forlob
o . . osá godt at det gentages i maj má-

ned i är - igen ved og omkring
godset Ryegaard og i et tat sam
arbejde med ledelsen pá godset.
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Rallysektionen stod igen for afvik
lingen af ärets julebanko og pre
miefest. Alle rekorder blev sláet
med omkring 160 deltagere. Arran
gementet er efterhänden sä stort
at vi má overveje hvordan opgaven
kan loftes af flere hender fremad
rettet, sä Jan Thers og hustru Mona
ikke skal stá naesten alene med op
gaven. Vi vil samtidig opfordre til
at flere hjelper til med at skaffe
premier. Det arbejdes der videre
med.

Officials er en kritisk ressource ved
afvikling af lob i sektionen, og alle
vores frivillige skal vi krese om. I
maj afholdt vi en velbesogt official
middag pá Vilvorde, hvor en velop
lagt Jens Winther Jr. fortalte anek
doter om sig liv med motorsport -
som servicemand for sin far, sine
born, som aktiv og ikke mindst
som TV-kommentator i F1 og pá
Lemans. Det var meget spen
dende.

Vores sponsor lb Bruun & Co. Auto
dele inviterede to gange i lobet af áret
til hyggeaften i forretningen, ved
hvilke lejligheder der ogsá var gode
muligheder for at kobe reservedele og
vaerktoj til gode priser. Ligeledes invi
terede Shell Helix Racing team til et
fornemt aftenmode i rallyverkstedet i
marts hvor der blev serveret bade
mad og drikke.

Kartsektionen
I 2022 var Kartsektionens kalender
fyldt godt op med storre aktiviteter
med bl.a. DM og DRMC. Af respekt
for de frivillige, valgte styregrup
pen ikke at soge nogle storre ar
rangementer til 2023, og i stedet
prove lidt andre koncepter af, her
under Classic Kart i Pinsen og Ros
kilde Open i efteräret. Classic Kart
var der slet ikke interesse for,
selvom det igen og igen var blevet
efterspurgt. Roskilde Open, der er
tenkt som et nyt traditionslob med
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attraktive praemier, kom til gen
geld rimeligt fra start, og gentages
i 2024.

Klub- og venskabslobene havde
desvaerre heller ikke samme tilslut
ning, som det foregáende är.

Den ärlige traeningslejr pä Klippan i
Sverige afviklede vi ogsà i 2023,
men heller ikke her med den sad
vanlige flotte tilslutning. Kartsekti
onen har dog stor tiltro til at som
merlejren kan f en revival i 2024,
hvor forskellige tiltag har gjort, at
tilmeldingen allerede nu er mere
end 50% over sidste ärs deltager
antal.

Kartsektionens styregruppe, der ledes
af Ole Fisker, er blevet yderligere for
starket, og arbejdsopgaverne er delt
godt ud- og der er en tydelig energi
at spore. Udover at gore den enkeltes
ansvar mere overskueligt, ser det ind
til nu ud til ogsá at gore de enkelte ar
rangementer mere succesfulde. Sam
arbejdet i Styregruppen bliver fortsat
udviklet og mere struktureret. Deter
skont at vere med til.

Banesport.

Det er ikke mange banelob ASKH
arrangerer - i virkeligheden kun et
enkelt. Copenhagen Historic Grand
Prix er til gengeld det uigenkalde
ligt storste og flotteste motor
Sportsarrangement pá dansk jord.
Deter organisationen CHGP, der
stár for det store arbejde op til, og
efter lobet, og som gor det hele
muligt- sammen med de mange
frivillige; baneofficials sävel som
ovrige frivillige i mange forskellige
funktioner.

Flotte racerbiler, godt race, masser
af udstillinger, krydret med span
dende aktiviteter pá pladsen gor
CHGP til et flot show- og med
godt 40 tusinde publikummer var
2023 da heller ikke en undtagelse.
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Klubhuset i Roskilde

Jan, Bjarne og Gert er fortsat en
gagerede tovholdere pä husets drift
og yder sammen med andre med
lemmer en beundringsvaerdig ind
sats for at holde det hele i god
stand. Stor ta k for det.

En god oprydningsaften i klubbens
materiel samlede ogsá mange
medlemmer, og bortset fra effek
ten af den effektive oprydning er
sädanne aktiviteter ogsá med til at
skabe klubänd og sammenhold

Huset er blevet aktiveret gennem
en del gode arrangementer i lobet
af äret; En velbesogt Rally Monte
Carlo aften samlede mange med
lemmer, det samme gjorde bade
den traditionelle Nytärskur i januar
og Grillaftenen i juni. Hen over áret
er der tillige afviklet utallige infoaf
tener og kursusaktiviteter. Deter
dejligt at klubhuset lever.

Der er igen ábent i klubhuset alle
mandage fra kl. ca. 19 hvor man
kan fä en snak med sine klubkam
merater. Rallysektionens styre
gruppe holder ogsá sine mänedlige
moder i klubhuset den sidste man
dag i mäneden (undtagen juli og
december).

Bestyrelsen tilskynder gerne til
endnu fiere aktiviteter der kan
samle alle sektioner og medlemmer
i alle aldersgrupper.

Husk ogsá at klubhuset kan /ejes tif
familiearrangementermv., og at der er
serpris til medlemmer afASKH.

HVAD BRINGER 2024?

Allerede nu er vi kun 50 medlem
mer fra at ná medlemstallet for
2023, 0g sasonen er kun lige star
tet. Det tegner godt.
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De forste arrangementer i rally og
karting er allerede lobet af stablen,
med OK deltagerantal, om end licit
ferre end vi sá til de "samme" ar
rangementer i 2023. Og det bliver
forhäbentlig trenden for 2024, men
det er endnu for tidligt pá saesonen
at konkludere. Vi má gore en faelles
indsats for at ogsá de kommende
arrangementer bliver med fine del
tagerantal

0konomisk skai vi ift. driften igen
forvente et lidt mat ár. Kartsektio
nen var indstillet pá at afvikle et af
de store arrangementer i är, og
stillede os bl.a. til rädighed for en
afdeling af Dansk Rotax Max

Challenge. Det fik vi imidlertid
ikke, og kartsektionen má derfor
igen i är tenke kreativt ift. andre
lobstyper.

I de ovrige sektioner ser árets akti
viteter ud til at komme til at ligne
tidligere ärs.

Klubbens medlemmer opfordres til
at hjelpe med "markedsforingen"
af vores arrangementer. Ikke sá
meget for klubbens okonomi- men
mere efter parolen "jo fiere des
bed re"

pá bestyrelsens vegne.
Michael Kastaniegaard,

formand
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3. Foreleggelse af ârsrapport 2023 med revisionspàtegning til godkendelse.
Ivan Gren gennemgik arsrapporten. Denne udviste den neddroslede aktivitet, men et
godt afkast pá investeringerne. Egenkapitalen var fin, og aktiverne intakte. Revisions
pätegningerne blev gennemgáet. Generalforsamlingen godkendte regnskabet med ak
klamation.

Formanden benyttede chancen tif at takke vor sekreter Anne for det fantastiske ar
bejde hun udforer for klubben!

4. Udenfor vedtaegterne: ret til dato - kort opdatering.
Vi har ikke fäet de lob vi onskede i 2024, men allerede det forste klublob som er af
viklet viser at vi kan fervente fremgang i antal deltagere. ASKH har tilmeldt sig Ros
kilde Idrets Union en organisation for alle idraetsforeninger i Roskilde. Denne sam
menslutning representerer 42.000 medlemmer.

S. Valg af medlemmer til bestyrelsen
Pä valg var:

Kenneth Saust
Ivan Gren

begge blev genvalgt med akklamation.

Valg af suppleanter til bestyrelsen
Tim Svanholt og Karsten Jerichau blev valgt som nye suppleanter til bestyrelsen.
De fraträdte Bjarne Pedersen og Jan Thers blev takket for deres indsats.

6. Valg af klubrevisor og en revisorsuppleant
Flemming Petersen blev med akklamation genvalgt som klubrevisor.
Der blev ikke valgt en revisorsuppleant.
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7. Valg af statsautoriseret elier registreret revisor
Bestyrelsen foreslog genvalg af BDO, dette godkendte forsamlingen med akklamation.

8. Forslag fra bestyrelsen
Ingen forslag.

9. Forslag fra medlemmerne
Ingen forslag modtaget.

10. Eventuelt Der var ingen indleg hvorfor dirigenten afsluttede generalforsamlingen
kl. 20:44

Dirigenten og formanden takkede generalforsamlingens fremmodte for god ro

#e?
Morten Risby Hansen

Dette var den tiende generalforsamling efter fusioneringen !

Efter generalforsamlingen blev der givet RSNLE til folgende medlemmer:

25-ärsnäl til: Jorgen Qviste, John Sorensen.

20-ärsnäl til: Rene Hansen, Christian Olivarius, Dennis Stochholm.

Referent
Dennis Stochholm


